Společenství vlastníků jednotek Petržílkova č.p. 2704,2705,2706,2707 se sídlem Petržílkova 2704/34, Stodůlky, 158 00 Praha 5(dále SVJ)
Oznámení o vyhlášení rozhodnutí mimo zasedání
na základě Stanov SVJ, čl. VI., odst(1)
Vzhledem k tomu, že je velmi nutné pro provoz našeho SVJ, aby naše shromáždění byla usnášeníschopná, oznamuje výbor SVJ členům SVJ, že mají možnost rozhodnout mimo zasedání v záležitosti doplnění našich Stanov o náhradní shromáždění. Náhradní shromáždění se bude konat bezprostředně po řádném shromáždění a pro hlasování bude postačovat přítomnost 40% členů SVJ jak svou fyzickou přítomností nebo svým zastupováním.
Lhůta k vyjádření: 16. – 31.1. 2025
Hlasovat můžete elektronicky odpovědí na e-mail, ve kterém jste obdrželi Oznámení o vyhlášení rozhodnutí mimo zasedání(v příloze e-mailu je k vytištění i hlasovací lístek) nebo vyplněný a podepsaný hlasovací lístek, který naleznete ve své poštovní schránce vhoďte do 31.1. 2025 do schránek SVJ a správce objektu, které jsou umístěny v každé budově našeho bytového komplexu nebo zašlete poštou na adresu SVJ(adresa uvedena v hlavičce tohoto Oznámení a hlasovacího lístku).  
Podklady potřebné pro rozhodnutí byly zaslány všem členů SVJ e-mailem nebo jsou k nahlédnutí u správce objektu po telefonické žádosti na čísle: +420 603 251 348.
 Ing. Josef Valchář                                                   JUDr. Jana Šikulová
 předseda výboru SVJ                                             místopředseda výboru SVJ
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Petržílkova Unit Owners Association No. 2704,2705,2706,2707 with registered office at Petržílkova 2704/34, Stodůlky, 158 00 Prague 5 (hereinafter referred to as SVJ)

Notice of the announcement of a decision outside the meeting

based on the SVJ Statutes, Art. VI., Paragraph (1)

Given that it is very necessary for the operation of our SVJ that our assembly has a quorum, the SVJ committee informs the SVJ members that they have the opportunity to decide outside the session on the matter of supplementing our Statutes with an alternative assembly. The alternative assembly will be held immediately after the regular assembly and the presence of 40% of the SVJ members, either physically present or represented, will be sufficient for voting.

Deadline for comments: 16. – 31.1. 2025

You can vote electronically by replying to the e-mail in which you received the Notice of the announcement of the decision outside the meeting (the ballot paper is attached to the e-mail to be printed) or by dropping the completed and signed ballot paper, which you will find in your mailbox, into the SVJ and building administrator mailboxes located in each building of our apartment complex by January 31, 2025 or by sending it by mail to the SVJ address (the address is stated in the header of this Notice and ballot paper).

The documents necessary for the decision were sent to all SVJ members by e-mail or can be viewed by the building administrator upon telephone request at: +420 603 251 348.

Ing. Josef Valchář                                                JUDr. Jana Šikulová
Chairman of the SVJ Committee                         Vice-Chairman of the SVJ Committee
                                                               
Ассоциация собственников квартир Петржилкова нет. 2704,2705,2706,2707 с юридическим адресом Петржилкова 2704/34, Стодулки, 158 00 Прага 5 (далее SVJ)

Уведомление об объявлении решения вне заседания

на основании Устава ВВЮ, ст. VI., пункт (1)

Поскольку для работы нашего ВЖ очень важно, чтобы на наших собраниях был кворум, Комитет ВВЖ сообщает членам ВВЖ, что у них есть возможность вне заседания принять решение по вопросу дополнения нашего Устава заменяющим собранием. Запасное собрание будет проведено сразу после обычного собрания, и для голосования будет достаточно присутствия 40% членов SVJ, либо путем физического присутствия, либо через доверенное лицо.

Крайний срок для комментариев: 16. – 31.1. 2025 год

Вы можете проголосовать в электронном виде, ответив на электронное письмо, на которое вы получили Уведомление об объявлении решения вне собрания (также есть бюллетень для распечатки во вложении к электронному письму) или кинуть заполненный и подписанный бюллетень, который вы найдете в своем почтовом ящике до 31.1. 2025 в почтовые ящики SVJ и управляющего объектом, которые расположены в каждом здании нашего жилого комплекса, или отправить почтой на адрес SVJ (адрес указан в шапке настоящего Уведомления и бюллетеня для голосования).

Документы, необходимые для принятия решения, были отправлены всем членам СВЖ по электронной почте либо их можно просмотреть у администратора здания после телефонного запроса по номеру: +420 603 251 348.


 Ing. Josef Valchář                                                JUDr. Jana Šikulová
 председатель комитета SVJ                             заместитель председателя комитета SVJ

